

## ໂຄງການອຸ້ມຊູການຮຽນແບບຮວມຈຸດ COVID

### ຂໍ້ມູນສໍາລັບ ພໍ່ແມ່ ແລະ ຜູ້ດູແລ

#### ກ່ຽວກັບໂຄງການອຸ້ມຊູການຮຽນ ແບບ ຮວມຈຸດ COVID

ໂຄງການອຸ້ມຊູການຮຽນ ແບບ ຮວມຈຸດ COVID (COVID Intensive Learning Support Program (CILSP)) ສະໜອງຫ້ອງຮຽນກຸ່ມນ້ອຍສໍາລັບນັກຮຽນທີ່ຕ້ອງການມັນຫຼາຍທີ່ສຸດໃນທົ່ວໂຮງຮຽນປະຖົມ, ມັດທະຍົມ ແລະ ໂຮງຮຽນພິເສດຂອງ ຮັດ NSW.

ໂຄງການນີ້ແມ່ນຄວາມພະຍາຍາມຮ່ວມກັນລະຫວ່າງກະຊວງສຶກສາຂອງ ຮັດ NSW, ໂຮງຮຽນກາໂຕລິກ NSW ແລະ ສະມາຄົມຂອງໂຮງຮຽນທີ່ເປັນເອກະລາດ ຂອງ NSW.

ໂຄງການນີ້ໄດ້ຖືກແນະນຳເພື່ອຊ່ວຍນັກຮຽນທີ່ການຮຽນໄດ້ຮັບຜົນກະທົບຈາກການຂະຫຍາຍເວລາຮຽນຈາກບ້ານ ຕົ້ນຕໍແມ່ນຍ້ອນການລະບາດຂອງພະຍາດ COVID-19. ໂຄງການນີ້ແມ່ນສຸມໃສ່ການຮູ້ຫນັງສືແລະຕົວເລກ.

ແຕ່ລະໂຮງຮຽນພັດທະນາໂຄງການຂອງຕົນເອງໂດຍອີງໃສ່ຄວາມຕ້ອງການຂອງນັກຮຽນຂອງພວກເຂົາ ແລະ ການບໍລິຫານໂຄງການຈ້າງຄູສອນທີ່ຜ່ານການອົມຮົມມາເປັນພິເສດແລະນັກການສຶກສາອື່ນໆເຊັ່ນ ອາຈານມະຫາວິທະຍາໄລແລະຄູອະນຸບານ. ບົດຮຽນກຸ່ມຍ່ອຍເຫຼົ່ານີ້ສາມາດຈັດຂຶ້ນກ່ອນ ຫຼື ຫຼັງໂຮງຮຽນ ຫຼືໃນຊ່ວງເວລາຮຽນ.

#### ໂຄງການນີ້ເຮັດວຽກແບບໃດ

ໂດຍຜ່ານໂຄງການອຸ້ມຊູການຮຽນ ແບບ ຮວມຈຸດ COVID ໂຮງຮຽນໄດ້ຮັບທຶນເພື່ອຈ້າງນັກການສຶກສາເພີ່ມເຕີມເພື່ອຈັດສອນຫ້ອງຮຽນເປັນກຸ່ມນ້ອຍສໍາລັບນັກຮຽນ.

ໂດຍສົມທົບກັບຜູ້ອໍານວຍການໂຮງຮຽນແລະນຳໃຊ້ການປະເມີນຜົນທີ່ຫລາກຫລາຍ, ຄູສອນໃນຫ້ອງຮຽນຈະກຳນົດວ່າເດັກນ້ອຍຄົນໃດຈະໄດ້ຮັບຜົນປະໂຫຍດຈາກຫ້ອງຮຽນກຸ່ມນ້ອຍ.

ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ການລວມເອົາເດັກນ້ອຍແຕ່ລະຄົນຢູ່ໃນໂຄງການແມ່ນຈະໄດ້ຖືກປຶກສາຫາລືກັບພໍ່ແມ່ທີ່ຜູ້ເບິ່ງແຍງຂອງເຂົາເຈົ້າແລະແຜນການສອນໄດ້ຖືກພັດທະນາຂຶ້ນ. ຄວາມຄືບໜ້າຂອງເດັກແມ່ນໄດ້ຮັບການກວດກາເປັນປະຈຳ ແລະ ການຕິດຕໍ່ກັບພໍ່ແມ່ ແລະ ຜູ້ເບິ່ງແຍງຈະຖືກສືບຕໍ່.

#### ຄຸນນະສົມບັດທີ່ສໍາຄັນຂອງໂຄງການ

- ນັກຮຽນໃນທຸກໆໂຮງຮຽນຂອງລັດຖະບານ NSW ໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນຈາກໂຄງການນີ້. ໃນປີ 2021 ມີນັກສຶກສາທັງໝົດ 265,000 ຄົນໄດ້ຮັບການສະໜັບສະໜູນ.
- ຫ້ອງຮຽນເປັນກຸ່ມນ້ອຍແມ່ນສະໜອງໃຫ້ໂດຍນັກການສຶກສາເພີ່ມເຕີມ – ລວມທັງຄູສອນບາງຄົງ ແລະ ຊົ່ວຄາວ, ຄູບໍານານ, ແລະ ນັກຮຽນທີ່ຝຶກວິຊາຄູ. ບັນດາຄູສອນເພີ່ມເຕີມນີ້ເຮັດວຽກຢ່າງໃກ້ຊິດກັບຄູສອນປະຈຳຫ້ອງ ເພື່ອໃຫ້ແນ່ໃຈວ່າຫ້ອງຮຽນນັ້ນແມ່ນແນ່ໃສ່ຄວາມຕ້ອງການຂອງນັກຮຽນ.
- ຫ້ອງຮຽນນີ້ແມ່ນເນັ້ນໃສ່ການຮູ້ຫນັງສື ແລະ ຕົວເລກ.

- ທີມນັກການສຶກສາພິເສດແລະຜູ້ບໍລິຫານສະຫນັບສະຫນູນແລະຊີ້ນຳໂຮງຮຽນໃນການປະຕິບັດໂຄງການ.
- ທ້ອງຮຽນເປັນກຸ່ມນ້ອຍປະກອບດ້ວຍການສອນເພີ່ມແລະສົ່ງເສີມການຮຽນສຳລັບກຸ່ມນັກຮຽນ 2-5 ຄົນ. ນັກຮຽນໄດ້ຖືກສອນຢ່າງສະໝໍ່າສະເໝີຕາມເວລາທີ່ກຳນົດໄວ້ລ່ວງໜ້າໂດຍມີຈຸດປະສົງໃນການເສີມສ້າງການສອນໃນທ້ອງຮຽນໃຫ້ແຂງແຮງຂຶ້ນ.

### **ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອການຮຽນຮູ້ແບບຮວມຈຸດ COVID ແລະ ລູກຂອງທ່ານ**

ຄູຂອງລູກຂອງທ່ານຈະຕິດຕໍ່ກັບທ່ານ, ຖ້າພວກເຂົາຮູ້ສຶກວ່າໂຄງການຈະເປັນປະໂຫຍດແກ່ລູກຂອງທ່ານ.

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຮູ້ເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບໂຄງການນີ້, ໃຫ້ເຂົ້າໄປເບິ່ງທີ່ໜ້າເວັບ ໂຄງການສະຫນັບສະຫນູນການຮຽນຮູ້ແບບຮວມຈຸດ COVID ([COVID Intensive Learning Support Program webpage](#)). ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ, ປຶກສາຫາລືໂຄງການນີ້ກັບຄູສອນຂອງລູກທ່ານ.

### **ບໍລິການ ນາຍພາສາ ທາງ ໂທລະສັບ**

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຂໍ້ມູນເພີ່ມເຕີມ ກະລຸນາໂທຫາທ່ານຄູໃຫຍ່ຂອງໂຮງຮຽນ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການນາຍພາສາເພື່ອຊ່ວຍທ່ານໃນການສອບຖາມຂອງທ່ານ ກະລຸນາໂທຫາ ບໍລິການ ນາຍພາສາ ທາງໂທລະສັບ ເບີ 131 450 ແລະຂໍເອົານາຍພາສາ ແລະ ຂໍໃຫ້ຜູ້ຮັບ ສາຍໂທໄປຫານາຍພາສາທີ່ປາກພາສາຂອງທ່ານ. ບອກເບີໂທທີ່ທ່ານຢາກໂທຫາ ແລະ ຜູ້ຮັບສາຍຈະຊອກເອົານາຍພາສາມາເວົ້າສາຍເພື່ອຊ່ວຍທ່ານໃນການສົນທະນາຂອງທ່ານ. ທ່ານຈະບໍ່ຖືກເກັບຄ່າບໍລິການນີ້.